
Geachte raad, geacht college,

Ik ben Gerben Roskam, mede-eigenaar van MASS Events. Wij organiseren o.a. 
Riverdale Festival, Koningsnacht, Bluesfestival Gouda, Kaas & Couscous Festival 
en Popronde Gouda in Gouda Ik spreek hier vandaag mede namens de 
organisatie van Select Festival, The House Fabrique Festival, De Opkomst en 
RuBa Events. Deze partijen organiseren ook festivals en evenementen op 
Goudasfalt voor verschillende doelgroepen en zetten zich in voor een vitaal 
Gouda.

De doelgroep jongvolwassenen van 18 tot en met 30 jaar telt maar liefst 15.000 
inwoners in Gouda en directe omgeving. Helaas werd er voor 2018 op dit gebied 
zeer weinig aangeboden voor deze grote groep jonge Gouwenaren. Wij, en 
velen anderen, vonden dat hier verandering in moest komen en zijn 
evenementen voor jongeren gaan organiseren in Gouda. 

De Goudse jongeren snakten naar dergelijke evenementen. Het doel van de 
eerste jongerenfestivals werd behaald; meer dan 80% van de bezoekers was 
namelijk Gouwenaar én uit de doelgroep 18 tot en met 30 jaar. Waar de 
Gouwenaar voorheen naar een grotere en soortgelijke steden moest om van 
een festival te genieten; kan de Gouwenaar nu gewoon met de fiets naar 
GOUDasfalt! 

Toen het afgelopen jaar bekend werd dat het aantal evenementen op 
GOUDasfalt in het beding kwam en het binnen het participatietraject afstevende 
op Geen of hooguit 1 dancefestival hebben we de petitie ‘Ik Wil Dansen op 
GOUDasfalt’ gestart. Samen met 1500 ondertekenaars van de petitie ‘Ik Wil 
Dansen Op GOUDasfalt’ hopen we jullie te kunnen overtuigen dat ervaren 
organisatoren in samenwerking met professionele geluidstechnici een eerlijke 
kans verdienen op GOUDasfalt. Zowel om omwonenden te beschermen, maar 
vooral om te kunnen blijven dansen op GOUDasfalt. 

Gouda is een compacte stad, dat realiseren wij ons. Wij zijn er absoluut niet op 
uit om over de ruggen van omwonenden zo veel mogelijk evenementen met 
overlast op GoudAsfalt te organiseren. Daarom zien wij komend jaar als een 
pilotjaar, waarin we op een eerlijke manier gaan kijken wat de spankracht is van 
het terrein, waarbij we recht doen aan alle jongeren die aangeven een 
evenementenlocatie te missen en we samen werken aan een zo goed mogelijk 
besluit. We moeten ons namelijk allemaal tot elkaar verhouden. Om deze reden 
hebben wij contact gezocht met alle omwonenden en hebben wij ze uitgelegd 



wat wij de komende tijd gaan doen. Onze contactgegevens zij bij hun bekend 
voor klachten, vragen en suggesties. Dit doen wij om jullie als raad te helpen 
volgend jaar - aan het einde van de pilot - een zo goed mogelijk besluit te nemen 
voor de buurt, de jongeren en de stad Gouda.

Zolang GOUDasfalt het enige terrein in Gouda is waar festivals kunnen 
plaatsvinden, hopen we dat er genoeg evenementen plaats kunnen blijven 
vinden om de stad bruisend en aantrekkelijk voor de jonge generatie te houden, 
zodat ze ook in Gouda blijven wonen. Wij hebben sinds 2018 gewerkt aan een 
jongerenklimaat in Gouda waardoor jongeren trotser worden op hun stad. Niet 
alleen door het organiseren van evenementen op GOUDasfalt, maar ook door 
concepten in So What, Studio Gonz, de Swing en Friends. Voorheen vond de 
jonge Gouwenaar Gouda saai; er was namelijk niks te beleven. Wij vragen de 
raad om het genomen besluit over de hoeveelheid evenementen op te nemen 
in het bestemmingsplan. Tevens zetten wij het onafhankelijke geluidsonderzoek 
graag voort, want door dit onderzoek weten we straks precies wat wél en wat 
niet kan, zodat we de omwonenden zo min mogelijk tot last zijn. 

We willen met elkaar toch niet terug naar de oude situatie waarbij iedere 
jongere Gouda weer als saai bestempeld en de stad na de middelbare school 
uitvlucht? Dank jullie wel.


